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Onderwerp Arbeidsmigranten Bergrand

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmedede ling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder B&W

Schriftelijke vraag

Op 2tjuli 2016 heeft de PvdA raadsvragen gesteld over de kwestie Bergrand/arbeidsmigranten in

het licht van de aangenomen motie (midstay). Wij hadden ingestemd met beantwoording van de

vragen parallel aan de zienswijze-procedure. Nu heb ik begrepen dat op 17 oktober 2016 de

hoorzitting heeft plaatsgevonden. Wat is nu de stand van zaken en wanneer volgt het antwoord? We
zijn immers al 5 maanden verder...

Alvast dank voor uw antwoord

Michael Yap, PvdA Roosendaal

Wij beantwoorden de vraag als volgt

De kwestie is nog steeds in behandeling en er is nog geen besluitgenomen. Zodra relevante
ontwikkelingen zijn te melden zal dit kenbaar worden gemaakt aan alle indieners van een zienswijze
en uw gemeenteraad. Tevens zullen dan uw raadsvragen worden beantwoord.

Hoogachtend,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder Toine Theu;ì;\
Ruimtelijke Ordening



RAADSIftAAÇ çf. art. 39 RvO

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal

Betreft Raadsvragen cf. art. 39. RvO

Ste[ter vragen: Michael Yap

Onderwerp: Ontwerpbeschikking Bergrand 230 Datum:21-7-2016

Geachte voorzitter,

Recent is nadere informatie bekend geworden over de kwestie Bergrand z3o middels het publiceren
van het ontwerpbesluit Uitgebreide voorbereidingsprocedure (Omgevingsvergunning voor het
transformeren van een kantoorgebouw naqr een logiesgebouw). ln het debat over dit onderwerp is

vaak gesproken over de termen'log ies','midstay' en'permanente bewoning'.

Gelet hierop heeft onze fractie de navolgende vragen:

1. Om welke functie gaat het nu inzake de Bergrand z3o?

2. ls er sprake van logies als de desbetreffende bewoners zich moeten registreren in de

Basisregistratie Persoonsgegevens en er wonen tussen de 6 maanden tot 3 jaar?

3. ls er een verschil in veiligheidseisen voor een pand met als functie logies of een functie
wonen?

4. Op welke wijze borgt u het uitgangspunt 'kwaliteit van wonen' zoals opgenomen in de

woonagenda als het gaat om de huisvesting van arbeidsmigranten in Roosendaal? Welke
rol speelt de gemeente hierin in dergelijke initiatieven (bijvoorbeeld middels toezicht en

handhaving) en eigenaren/huurders?

Alvast dank voor uw antwoorden.

Michael Yap, PvdA Roosendaal


